范文网 028GTXX.CN
[bookmark: _Toc1]寓言故事英语翻译短的
来源：网络  作者：紫云轻舞  更新时间：2025-11-18
寓言是一种文学体裁,篇幅短小,语言凝练,结构简单却极富表现力,下面这些是小编为大家推荐的几篇寓言故事英语翻译短的。寓言故事英语翻译短的1：naughty MonkeyIt\'s very hot.. An old man is asleep ...
寓言是一种文学体裁,篇幅短小,语言凝练,结构简单却极富表现力,下面这些是小编为大家推荐的几篇寓言故事英语翻译短的。
寓言故事英语翻译短的1：naughty Monkey
It\'s very hot.. An old man is asleep on the chair. A fly comes and sits on the end of the man\'s nose.
The old man has a naughty monkey. He chases the fly.
The fly comes back again and sits on the old man\'s nose again. The monkey chases it away again and again.
This happens five or six times. The monkey is very angry. He jumps up, runs to the garden and picks up a large stone.
When the fly sits on the old man\'s nose again, the monkey hits it hard with the stone.
He kills the fly and breaks the old man\'s nose.
调皮的猴子
天气很热。一位老人在椅子上睡着了。
一只苍蝇飞来落在老人的鼻子上。
老人有一只顽皮的猴子。猴子在追打苍蝇。
苍蝇再次飞落在老人的鼻子上，猴子一再追打苍蝇。
这样往返了五六次，猴子很生气。
他跳着跑到花园，捡起一块大石头。
当苍蝇再次落在老人的鼻子上时，猴子用石头击中老人的鼻子上的苍蝇。
他砸死了苍蝇也打破了老人的鼻子。
寓言故事英语翻译短的2:　I Will Not Take a Bath
I will not take a bath, I won\'t get in tub, I has bath last week. I don\'t need another scrub. I would need my rubber ducky, a bucket and a boat, my toy whale, a submarine, a rubber ball. No, I can not take a bath. The tub is too small. It\'s all filled up with toy. There\'s no room for me.
我不愿意洗澡
我不愿意洗澡，我不愿意进到浴缸里。上个星期我洗澡了，我不需要再洗澡。我想要我的橡皮鸭子，一个水桶和一只船，我的玩具鲸鱼，一艘潜水艇，一个橡皮球。现在我不能洗澡了。浴缸太小了，它被玩具塞满了，没有我的地方了。
寓言故事英语翻译短的3:　Three Good Friends
One day, a monkey rides his bike near the river. This time he sees a lion under a tree. The lion runs at him. He is afraid and falls into the river. He can\'t swim. He shouts. The rabbit hears him. He jumps into the river. The rabbit swims to the monkey, but he can\'t help him. Luckily, an elephant comes along. He is very strong. He helps the rabbit and monkey. Three friends are very happy. They go to the elephant\'s home. Then, three of them become good friends.
三个好朋友
一天，一只猴子在河边骑车。这时他看见树下有一只狮子，狮子向他跑来。他非常的害怕，掉进河里。他不会游泳，大叫起来。兔子听见了，跳进水里，但他却没有办法救猴子。幸运的是，一只大象过来了。大象非常强壮，救出了兔子和猴子。他们来到大象的家，在那里吃了一顿大餐。从此他们成了好朋友。
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